
 

Toezeggingenlijst van wethouder H. Wijers-Van der Linden. 

 

 

Toezeggingen wethouder Wijers-Van der Linden  
aan Commissie Fysiek 

 

Stand van zaken d.d. 21okt22 

 

 

 

 

Afgesproken 

op + Join 

nummer 

Toezegging luidt: Oude stand van zaken 

18okt22 

Nieuwe stand van zaken 

21okt22 

21jun22, 

Agendapunt 10 

 

Join: 2022-83 

Bespreken eindverslag 

raadswerkgroep 

overstromingen Maas 

26 april 2022 + reactie 

college 24 mei 2022 

 

1. zodra ze het 

bestuurlijk overleg heeft 

gehad zal zij de 

commissie daarover 

inlichten;  

 

2. ze gaat na of er 

mogelijkheden zijn om 

burgers te helpen met 

het claimen van 

waterschade + ze gaat 

bezien hoe het contact, 

ná het bestuurlijk overleg 

met Rijkswaterstaat, met 

de bewoners in de 

komende tijd gaat 

plaatsvinden;  

 

3.ze zal de draaiboeken 

verspreiden. 

1. 

Wethouder Wijers-Van der 

Linden zegt dat zij op 

15sep22 een overleg met 

Rijkswaterstaat heeft gehad. 

Daarin heeft Rijkswaterstaat 

toegezegd op korte termijn 

in gesprek te zullen gaan 

met (a) de bewoners in 

Horn die wateroverlast 

hebben gehad en (b) met de 

raads- en commissieleden 

van Leudal. Dat gesprek zal 

binnenkort worden gepland. 

De vorm van dat gesprek 

(bijv. in een commissie-

vergadering) zal zij nog 

bezien. 

Deze week gaat naar de 

desbetreffende bewoners in 

Horn een brief uit met de 

stand van zaken. Ook komt 

er een (periodieke) 

nieuwsbrief hoogwater uit. 

 

2. 

De schadeafhandeling loopt 

nog. De gemeente wacht 

nog op een bericht van de 

verzekeraar. 

 

3. 

De toezegging over de 

draaiboeken is al 

afgehandeld. 

 

De toezeggingen 1 + 3 

zijn afgehandeld. 

 

 

De toezegging 2 blijft 

staan. 

 



 

Toezeggingenlijst van wethouder H. Wijers-Van der Linden. 

 

 

 

Afgesproken 

op + Join 

nummer 

Toezegging luidt: Oude stand van zaken 

18okt22 

Nieuwe stand van zaken 

21okt22 

18okt22, 

Agendapunt 

11.1 

 

Join: 2022-150 

Verleggen busroutes 

Arriva uit centrum 

Heythuysen naar 

dorpsrand 

 

Mevrouw Snijders vraagt 

of er in het onderzoek tot 

verlegging van de 

busroute rekening is 

gehouden met het al in 

2018 uitgevoerde 

onderzoek tot verlegging 

van busroutes in Roggel. 

 

Wethouder mevrouw H. 

Wijers-Van der Linden 

zegt toe dat de vraag 

van mevrouw Snijders 

schriftelijk zal worden 

beantwoord. 

 

n.v.t. Geen nieuws. 

 

 

De toezegging blijft 

staan. 

 

 


